
 

SAFE vokser, snart 
er vi tolv tusen 
 

 
 

SAFE vokser jevnt og trutt, og vi nærmer 
oss tolv tusen medlemmer. Vi har som mål 
å organisere alle energiarbeidere på den 
norske kontinentalsokkelen. 
 
SAFE i DeepOcean, SAFE i Tidewater og SAFE i 
SLB er klubbene som har vokst mest i 
sommermånedene. 
 
Klubbleder i SAFE i DeepOcean, Rune 
Hundhammer, forklarer at 
bedriften DeepOcean har vokst i det siste. 

  

– Vi er så heldige å 
ha god vekst i 
bedriften, med 
mange 
nyansettelser. Dette 
i lag med aktivt 
arbeid fra de som 
allerede er 

medlemmer skaper veksten i klubben, sier 
han. 
 
Tor-Arne Jakobsen, klubbleder i SAFE i 
Tidewater, er for tiden på jobb i Verdal 
for Aker Solutions. SAFE i Tidewater har også 
vokst godt gjennom sommeren. Han sier at 

sjøfolk er klar for å kjempe for bedre lønns- og 
arbeidsvilkår.   
 

– Vi henger info om 
SAFE rundt om i 
båtene, vi snakker 
om SAFE og at vi må 
bli flere for å bli 
sterkere, slik at vi 
kan få på plass en 
tariffavtale, sier 

han.  
 

– Vi er fulle av optimisme! Vi trenger sårt at 
medlemmene ser resultatet av det arbeidet vi 
har lagt ned. Vi har en god plan og vi håper på 
at vi lykkes med å få på plass en tariffavtale for 
sjøfolk, sier Jakobsen.  

 
Folk ønsker å være en del av felleskapet  
 

Martin Skogland, klubbleder i SAFE i SLB, er 
fornøyd med at klubben vokser, også gjennom 
en rolig periode. Han mener verving skjer 
gjennom å være til stedet og gjennom et godt 
rykte. 

 

-Det er medlemmene 
rundt om i feltet som 
verver, det er der 
felleskapet blir testet. 
Folk ønsker å være en 
del av felleskapet, sier 
Skogland.   

 

Forelegg til Equinor etter brannen 
på Melkøya 
 

Politiet har gitt Equinor et forelegg på 130 
millioner kroner i forbindelse med brannen på 
Melkøya i Hammerfest LNG i 2020. 
Tilstrekkelig bemanning og rett kompetanse 
er avgjørende for sikker, god og lønnsom drift, 
mener tillitsvalgte i SAFE i Equinor. 
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https://www.deepoceangroup.com/
https://www.akersolutions.com/
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Forelegget opplyses av påtaleansvarlig Lisa 
Moon Sneve i Finnmark politidistrikt. 
 
Brannen på Melkøya startet i luftinntaket til 
en nedstengt turbin. Anlegget ble stengt ned 
helt frem til mai 2022. Ulykken ble 
kategorisert av Petroleumstilsynet som en av 
«de mest alvorlige hendelsene i norsk 
petroleumshistorie».  
 
Raymond Midtgård, nestleder i SAFE i 
Equinor, har vært med i SOL-prosjektet, som 
selskapet har startet etter hendelsen. SOL er 
forkortelse for styring, organisasjon og 
ledelse.   

 
– Det har blitt mer fokus 
på opplæring og på 
rekruttering av personell 
etter hendelsen. Det er 
ikke ferdig, men mye er 
utført, sier Midtgård.   
 

Bjørn Asle Teige, konserntillitsvalgt i SAFE i 
Equinor, mener at tilstrekkelig bemanning og 
rett kompetanse er avgjørende for god og 
lønnsom drift på alle Equinors anlegg, enten 
de står på land eller hav.   
 

– Hammerfest LNG har fått 
god drahjelp av SOL-
prosjektet. Samtidig må god 
organisering, struktur og 
ikke minst kultur være på 
plass for å lykkes i det lange 
løp, sier Teige. 
  

 
– Vi jobber i en industri med langsiktighet, ofte 
mange tiår frem. Innimellom får vi 

opplevelsen av at man mangler rett fokus, og 
kostnadskutt overskygger mye av det gode 
arbeidet vi er avhengige av døgnet rundt, sier 
Teige.   
 
Et solid bidrag fra Nord  
 
– Energibehovet til rundt 6,5 millioner 
europeiske husholdninger dekkes fra 
Hammerfest LNG. Det legger grunnlaget for 
forlenget levetid mot 2050, det er vi svært 
glade for. Vi mener at alt ligger til rette for god 
drift fremover nå. Mange flinke folk står på og 
jobber 24/7 for å sikre arbeidsplasser og 
lønnsomhet i mange år fremover, sier Teige.  
 

SAFE Skolen Modul I 
 

 
 

Meld deg på SAFE Skolen Modul I, lær om 
SAFEs historie, avtaleverket og 
tillitsvalgtrollen. Datoene er 25. – 26. oktober 
2023 på SAFE-huset.  

Du kan lære mer om SAFEs historie. Du lærer 
om lov og avtaleverket. Du får tips om 
kommunikasjon i sosiale medier. Informasjon 
om faktabank og Min side. 

Du skal også lære mer om vernearbeid og 
rollene som verneombud og tillitsvalgt, har du 
tenkt på hvordan disse to vervene 
kan  samarbeide og ha nytte av hverandre?  

Høres dette spennende ut? Meld deg på vel! 

 
 Med vennlig hilsen SAFE 

     @safe.fagforbund 

https://www.ptil.no/tilsyn/granskingsrapporter/2021/equinor---hammerfest-lng---gransking-av-brann/
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